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Vse bolj se srečujemo s težavami pri delova-
nju občinskih skupščin in s tem posredno tudi
premalo učinkovitim razreševanjem proble-
mov. Kako se temu zoperstaviti?

Rešitev je le ena sama in imenuje se pred-
časne volitve v občinske in mestne skupščine.
Vrsta skupščin je od državnega zbora terjala
naj nemudoma sprejme ustrezno zakonodajo
za njihovo izvedbo. To bi bilo v tem trenutku
vsekakor veliko bolje, kot pa dopustiti, da to
urejujejo na različne načine občine same.
Upoštevati je potrebno, da so občinske skupš-
čine, upoštevajoč zakonodajo, same sprejema-
le odloke o volitvah v občinske skupščine.
Glede na to, da se nekatere ne bodo uspele
več sestati in karkoli sprejeti je sprejem ustrez-
ne zakonodaje s strani državnega zbora več
kot nujen. Ne glede na to, da v nekaterih
občinah razmiSljajo, da bi to lahko uredili kar
sami, tako, da bi recimo ukinili zbor združene-
ga dela, v drugih bi ohranili le družbeno poli-
tični zbor, v tretjih bi zbore ukinili in odločali
na nekih skupnih sejah vseh poslancev ne
glede na to ali so posamični zbori sklepčni ali
ne. O tem je svoje mnenje izoblikovala tudi
vlada Republike Sloenije. Strinja se s tistimi,
ki opozarjajo na problematičnost obstoja tro-
domnih občinskih skupčin in meni, da bi na-
daljnje obstajanje le-teh pomenilo ohranjati

stanje, ki bo motilo normalno funkcioniranje
držve in lokalne samouprave. To stanje je
vlada nameravala urediti z izdajo zakona o lo-
kalni samoupravi, ki bi bil skupaj z zakonom
o državni upravi tisti sistemski skelet, na kate-
rega bi se lahko postavila celotna zgradba
bodočega javnega sektorja v Republiki Slove-
niji. Čeprav bi bil po mnenju vlade potreben
čimprejlnji sprejem tega zakona, bo potrebno
še precej strokovnih naporov za njegovo do-
končno pripravo in sprejem. Menim, da je
tako tudi prav, saj ni smiselno nekaj po vsej
sili sprejemati. Jasno je, da bo potrebno izo-
blikovati začasno, preliodno rešitev. Vlada
meni, da je od vseh ponujenih rešitev še naj-
sprejemljivejši predlog, da bi državni zbor
sprejel poseben interventni zakon o volitvah
občinskih enodomnih svetov, ki bi za čas,
dokler ne bodo ustanovljene nove občine,
vzpostavili racionalnejše predstavniške organe
v občinah. Zakon naj bi torej določil enodom-
na, predstaniška telesa v občinah in določil
način njihove izvolitve. Hkrat s sprejemom
tega zakona pa bi morali nadaljevati s pripra-
vami za sprejem zakona o lokalni samoupravi.

To je nedvomno najboljša rešitev, ki bi po-
menila osnovo za nadaljnje, učinkovitejše delo
lokalnih skupnosti. Žal se je v posameznih
primerih pokazalo, da nekatere lokalne skup-
nosti niso sposobne same urejati svojih proble-
mov. Takrat vskoči država in uredi tisto. kar si
vsi želijo, pozabljajoč na vedno znova prisotne
težnje države po centralizaciji. Upamo le lah-
ko, da bo tudi v Ljubljani prevladal razum vsaj
do te mere, da bi se vsi zavedali, da moramo
svoje probleme reševati sami v interesu mesta
in njihovih občanov.
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